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PROTOKÓŁ NR 0012.4.10.2022 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 6 grudnia 2022r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12:00 – 13:00. 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok, 
 

 
4.  Wolne głosy i wnioski. 
 
5.  Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 15 listopada 2022r. 
 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
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Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Robert Cichowicz 
2 grudnia mieliśmy termin składania wniosków przez mieszkańców na węgiel  
w korzystniejszej cenie, 519 osób złożyło wnioski. Obsługuje firma Skład 
węglowy z Bzia, od wczoraj zaczęliśmy wydawanie węgla mieszkańcom.  
 
Urszula Sobik 
Czy można zmienić ilość odebranego węgla, jeśli kogoś nie stać na ilość 
deklarowaną we wniosku?  
 
Robert Cichowicz 
Tak.  
 
Grzegorz Osóbka 
Ogrzewalnia funkcjonuje, cieszy się mniejszą frekwencją niż w latach 
poprzednich, aktualnie korzysta około 10-12 osób, być może ze względu na 
względnie ciepłe temperatury.  
 
Jarosław Potępa 
Jak to wygląda z dzikimi obozowiskami, czy jest to monitorowane, czy mamy 
rozeznanie ile ich jest? 
 
Grzegorz Osóbka 
Odbyło się spotkanie z inicjatywy OPS, gdzie wraz z Policją przygotowaliśmy 
kilkupunktowy program działań, jednym z punktów jest stały monitoring tych 
miejsc, mamy te miejsca zdiagnozowane, mamy pewność że jest dobrze 
rozeznane to środowisko, składamy tym osobom ofertę przyjęcia pomocy, które 
oferują służby i podmioty. Wiele osób wybiera jednak te miejsca i nie chce 
pomocy.  
 
Jarosław Potępa 
Ile jest tych miejsc? 
 
Grzegorz Osóbka  
Jest około dziesięciu tych miejsc, raczej po jedna- dwie osoby w jednym miejscu.  
 
Jarosław Potępa 
A na ulicy Północnej, na wysokości myjni samochodowej? 
 
Grzegorz Osóbka 
Tam przebywają osoby, które idą na noc do Ogrzewalni.  
 
Andrzej Matusiak 
Proszę o przybliżenie struktury organizacyjnej Straży Miejskiej oraz średni 
zarobek strażnika Straży Miejskiej, na następną Komisję, orientacyjnie mi 
przekazać informację, nie tak szczegółowo. 
 
Grzegorz Osóbka 
Dobrze, przygotujemy. 
 
Barbara Więckowska 
Na ostatniej Sesji Rady Miasta radni poruszyli temat zmiany uchwały dotyczącej 
budżetu obywatelskiego, dziś chciałabym państwa zapytać, co powinno się w tej 
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uchwale zmienić. Kieruję do państwa prośbę, co należy zmienić w tej uchwale, 
jakie państwo macie sugestie, jakie rozwiązania chcecie państwo zaproponować.  
 
W dalszej części Komisji odbyła się dyskusja w temacie ewentualnej zmiany 
uchwały dotyczącej zasad funkcjonowania budżetu obywatelskiego w mieście, 
ewentualnych zmian w zakresie zasad finansowania zadań z zakresu budżetu 
obywatelskiego. 
 
Komisja nie sformułowała żadnego wniosku w tym temacie.  
 
 
Ad.5 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 15 listopada 2022r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie  
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

 
Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

 
Tadeusz Markiewicz 

 
 

 


